



711777145 - 712278560-716448973



Email: info@yabyab-corporation.com



www.yabyab-corporation.com

توفير خدمة افضل لعملائنا



مؤسسة يبيب للمقاولات وخدمات حقول النفط والغاز

Yabyab Contracting Est and Oil Fields & Gas Services

INTRODUCTION:

Yabyab Contracting Est and Oil Fields & Gas Services "YCE" is one of the distinguished companies in Yemen. It was established in Feb, 23rd,2008 at Shabwah Governorate which is one of the biggest Governorates that produce oil and gas in Yemen. YCE has a long experience in oil and gas services, and civil Construction as well. It has enjoyed continued success in executing and completing many different projects in such sectors, including infrastructure projects (highways, roads, reinforced bridges, canals, and different sorts of buildings).

YCE is critical to the services it provide and the company staff has an excellent track record and many years of experiences. The staff also are provided with regular training in health, safety, environment and quality.

The company's success lies in its ability to train and manage hundreds of staff to achieve the stringent standards demanded by the customers the company serve in Yemen

مقدمة

مؤسسة يبيب للمقاولات وخدمات حقول النفط والغازهي إحدى الشركات المتميزة في اليمن. تأسست في ٢٣ فبراير ٢٠٠٨ في محافظة شبوة التي تعد واحدة من أكبر المحافظات المنتجة للنفط والغاز في اليمن مؤسسة يبيب لديها خبرة طويلة في خدمات النفط والغاز ، وكذلك البناء المدني. وقد تمتعت بنجاح مستمر في تنفيذ وإنجاز العديد من المشاريع المختلفة في هذه القطاعات ، بما في ذلك مشاريع البنية التحتية (الطرق السريعة ، والطرق ، والجسور المقواة ، والقنوات ، وأنواع المباني المختلفة) مؤسسة يبيب تعتبر في مستوى عالي من الأهمية للخدمات التي تقدمها ولدى موظفي الشركة سجل حافل وخبرة سنوات عديدة. كما يتم تزويد الموظفين بتدريب منتظم في مجالات الصحة والسلامة والبيئة والجودة

يكمن نجاح المؤسسة في قدرتها على تدريب وإدارة مئات الموظفين لتحقيق المعايير الصارمة التي ..يطلبها العملاء الذين تخدمهم المؤسسة في اليمن

Our Services

- 1- Execute oil and gas production fields maintenance.
- 2- Carry out high pressure pipelines projects.
- 3- Mechanical work including all kinds of welding and fabrication.
- 4- Civil work Construction including road pavement, asphalting and maintenance.
- 5- Equipment supplying and renting.
- 6- Vehicle supplying and renting.
- 7- Manpower supplying.
- 8- Carry out Sand Plasting and Painting.
- 9- Hydro testing.
- 10- Power supply projects, and power plant construction.
- 11- Local and global material supplying.
- 12- Drilling sites preparation.
- 13- Camp and personnel accommodation building.
- 14- General material, personnel, and equipment shipping and transportation.
- 15- Waste Management.
- 16- Exclusive agent for Beiken, (Chinese drilling Company which concerned with oil and gas well drilling and supplying all drilling equipment).

خلماتنا

- 1- تنفيذ صيانة حقول انتاج النفط والغاز
 - 2- تنفيذ مشاريع أنابيب الضغط العالي
- 3- الأعمال الميكانيكية بما في ذلك جميع أنواع اللحام و التصنيع
- 4- أعمال مدنية وإنشاءات بما في ذلك رصف الطرق، سفلتة و الصيانة
 - 5- تجهيز وتأجير المعدات
 - 6- <mark>تجهیز و تأجیر السیارات</mark>
 - 7- توريد القوى العاملة
 - 8- تنفيذ أعمال الصب بالرمل والطلاء
 - 9- الاختبار المائي
 - 10- مشاريع التزويد بالطاقة <mark>وبنا</mark>ء محطات الطاقة
 - 11- توريد المواد المحلية والعالمية
 - 12- تجهيز مواقع الحفر
 - 13- مبنى المعسكرات وسكن الموظفين
 - 14- شحن المواد العامة والأفراد والمعدات والنقل
 - 15- إدارة النفايات
 - 16- الوكيل الحصري لشركة Beiken الصينية للحفر التي تهتم بحضر آبار النفط والغاز و توريد جميع معدات الحضر

Vision:

YCE aim to provide the above services effectively to our client using most modern and technologically advanced equipment, machines and tools and technician personnel which increases our capacity and efficiency in order to meet the international standard principles and accommodate a growing client base and offer an even wider range of services than before.

Our Mission:

To meet our clients' requirements with a parallel lines with the Corporation policies and principles that match the International QHSE Standards, namely ISO (14001 & ,18001 ,9001) which eventually maintain the company value to be the most preferred supplier through reliability in the work we do.

Our Main Objectives:

- l- To identify the areas of business opportunity falling with the corporation's expertise.
- 2- To deliver valuable and cost effective business solutions by providing and developing technical solutions which recognize each client's unique needs.
- 3- To deliver a service which is unequalled by our competitors.

Our Values:

- 1- To be innovative.
- 2- To be honest.
- 3- To respect our promises.
- 4- To demonstrate professional behavior in every job we engage in and to maintain high standards at all times.

رؤيتنا

نهدف إلى تقديم الخدمات بشكل فعال لعملائنا باستخدام أحدث المعدات والآلات المتطورة تقنيًا والأدوات والموظفين الفنيين مما يزيد من قدرتنا والكفاءة من أجل تلبية مبادئ المعايير الدولية واستيعاب قاعدة عملاء متنامية وتقديم نطاق أوسع من الخدمات من ذي قبل

مهمتنا

تلبية متطلبات عملائنا مع خطوط متوازية مع سياسات ومبادئ المؤسسة التي تتطابق مع معايير الجودة والصحة والسلامة والبيئة وهي (1801,9001, \$1001) الجودة والصحة والسلامة والبيئة وهي (1801,9001, \$1001) الذي نقوم به قيمة المؤسسة لتكون المورد المفضل من خلال الموثوقية في العمل الذي نقوم به

أهدافنا الرئيسية

- ١- تحديد مجالات الفرص التجارية التي تتناسب مع خبرة المؤسسة
 - ٢- تقديم حلول أعمال قيمة وفعالة من حيث التكلفة

تقديم وتطوير الحلول التقنية التي تتعرف كل منها على احتياجات العميل الفريدة

٣- تقديم خدمة لا مثيل لها من قبل منافسينا

قىمنا

- ا۔ أن نكون مبتكرين
- ٢- أن نكون صادقين
 - ٣- احترام وعودنا
- ٤. إظهار السلوك المهني في كل وظيفة نقوم بها والحفاظ على معايير
 عالية في جميع الأوقات

Quality Health Safety and Environment policy

We committed to protecting and improving the working environment and employee health and safety in all of the Corporation's operations, by seeking continuous improvements and periodic review of our management policies and objectives as they relate to our products and our operations. we sets forth this policy to provide a framework of common understanding and goals as part of our commitment to preserve and enhance the quality of life of our employees, customers and community neighbors, and recognize that their safety and health is an integral part of all business operations.

The implementation of this policy is a commitment of us management and a shared responsibility with our employees. We strive to achieve our environmental, safety, and quality commitment through

the following guiding principles:

- Coordination and absolute cooperation with clients and respecting all applicable laws and regulations.
 - Sedulous pursuit for developing QHSE management system to gain clients' satisfaction.
- - Raise personnel efficiency, develop their skills and abilities, and training them on the system application.
- Prevent risk of accidents, harm to health, and environment damage, through enhance vigilance and professionalism principles among personnel and considering these criteria as very important factors in employees' performance.
- Periodical assessment of the performance of QHSE Management System and taking the appropriate corrective and developmental actions.

Therefore, Yabyab Contracting Est and Oil Fields & Gas Services has based its policy in regard with QHSE on the following:
i. The Quality Management System matching (ISO 9001)
specification according to the principles:

سياسة الجودة والسلامة الصحية والبيئة

نحن ملتزمون بحماية وتحسين العمل البيئي وصحة الموظفين وسلامتهم في جميع أقسام المؤسسة من خلال السعي إلى التحسينات المستمرة والمراجعة الدورية لسياسات وأهداف الإدارة الخاصة بنا من حيث صلتها بمنتجاتنا وعملياتنا. تحدد هذه السياسة لتوفير إطار عمل للفهم المشترك والأهداف كجزء من التزامنا بالحفاظ عليها وتحسين نوعية حياة موظفينا وعملائنا و المجتمع ، وإدراك أن سلامتهم وصحتهم هي جزء لا يتجزأ من جميع العمليات التجارية يعد تنفيذ هذه السياسة التزامًا من الإدارة والمسؤولية المشتركة مع موظفينا. نحن نناضل لتحقيق التزامنا بالبودة من خلال المبادئ التوجيهية التالية

- ◄ التنسيق والتعاون المطلق مع العملاء واحترام جميع القوائين واللوائح المعمول بها
- ◄ السعى الدؤوب لتطوير نظام إدارة الجودة والصحة والسلامة والبيئة لنيل رضا العملاء
 - ◄ رفع كفاءة العاملين وتطوير مهاراتهم وقدراتهم وتدريبهم على تطبيق النظام
- منع مخاطر الحوادث والأذى بالصحة والأضرار البيئية من خلال تعزيز مبدأ اليقظة
 والاحتراف بين الأفراد والنظرية هذه المعايير باعتبارها عوامل مهمة للغاية ية أداء الموظفين
 - التقييم الدوري لأداء إنظمة الجودة والصحة والسلامة والبيئة واتخاذ الإجراءات التصحيحية والتنموية المناسبة

لذلك، فإن مؤسسة يبيب للمقاولات وخدمات حقول النفط والغاز قد أسست سياستها فيما يتعلق بسياسة ادارة انظمة الجودة والسلامة والصحة المهنية وحماية البيئية على ما يلي للمقاولات مفتًا المدرة مل ما يلي للمقاولات مفتًا المدرة مل ما يلي للمناه كالمدرة على ما يلي المدرة على المدرة المدرة على المدرة

المنام إدارة الجودة طبقا (ISO 9001) المواصفات وفقا للمبادئ والسلوكيات
 التالية :

- Build and sustain long-tem, mutual, successful relationships with clients by undestanding and meeting their needs
- Understanding clients and encourage of processes of continuing improvements and innovations to develop Corporation services
- Using the language and mutual operations to promote sole of teamwork.
- Prepare and enhance the client needs as quantity and specifications as required, and on time.
- Provide products and services which consistently meet or exceed the needs and expectations of our internal and external customers.

health and Safety Management System matching (OHSAS 18001) specification, according to the following principles:

- Giving people's health and safety the paramount priorities in all activities aiming to prevent risk of accidents and harm to health.
- Implementation of health and safety risk assessment covering the entire life of a project before initiation any work.
- Carrying out a periodical evaluation for emergency procedures that are regularly tested during exercises.
- Checking the efficiency and readiness of work tools and equipment to ensure achieving safe, accurate job.

Ili- health and Safety Recording and Documentation:

we infancies seriously on documentation and recording which play as a guideline that basically lead the Corporation straightway. Here is the average recording for a week of 2014 of health and safety statistics as below:

FAI	мті	RWI	LTI	Man Hour	Induction	Training 1st Aid/Etc.	HSE	U/A, U/C Near Miss	Audit	Toolbox Meeting	Medical		
4	0	0	0	1200	1.75	2.75	1	6.25	12	4.25	29	0	0

- بناء علاقات طويلة الأمد ومتبادلة وناجحة مع العملاء والحفاظ عليها من خلال فهم وتلبية
 احتياجاتهم
 - فهم العملاء وتشجيع عمليات التحسين المستمر والابتكارات لتطوير خدمات المؤسسة
 - تعزيز العمل الجماعي باستخدام اللغة والعمليات المشتركة
 - إعداد وتعزيز احتياجات العميل حسب الكمية والمواصفات كما هو مطلوب وفي الوقت المحدد
- تقديم المنتجات والخدمات التي تلبي أو تتجاوز باستمرار احتياجات وتوقعات عملائنا الداخليين
 والخارجيين

نظام إدارة الصحة والسلامة المهنية طبقا لموصفات (OHSAS 18001) وفقًا للمبادئ والسلوكيات التالية

إعط<mark>اء</mark> صحة ال<mark>اف</mark>راد وسلامتهم الأولوية القصوى في جميع الأنشطة التي تهدف إلى منع -مخا<mark>طر</mark> الحوادث والإ<mark>ضرا</mark>ر بالصحة

القيام باجراء تقييم المخاطر لدور حياة المشروع كاملة فيما يتعلق بالصحة والسلامة

إجراء تقييم دوري لإجراءات الطوارئ التي يتم اختبارها بانتظام أثناء التمارين

التحقق من كفاءة وجاهزية أدوات ومعدات العمل لضمان تحقيق عمل دقيق وبيئة آمنة تسجيل وتوثيق الصحة والسلامة

نحن في مرحلة البدائية الجادة في التوثيق والتسجيل الذي يلعب دور التوجيه الذي يقود المؤسسة بشكل أساسي على الفور. هذا هو متوسط التسجيل لمدة أسبوع من عام ٢٠١٤ لإحصاءات الصحة والسلامة على النحو التالى

FAI	мті	RWI	LTI	Man Hour	Induction	Training 1st Aid/Etc.	HSE	U/A, U/C Near Miss	Audit	Toolbox Meeting	Medical Consultation		
4	0	0	0	1200	1.75	2.75	1	6.25	12	4.25	29	0	0

iv. Environment Management System matching (ISO 14001) specification, according to the following principles:

- - Prevent environment pollution and create environment respect culture among company employees.
- - Maintain natural protection, such as plants and wild animals.
- - Promote of using the recyclable materials.
- - Keeping up development in regard to procedures of environment protection through following up relevant authorities.
- Reduce or eliminate the use of hazardous substances from operations and safe guard the health, safety and well-being of our employees, customers and community neighbors
- Applying the best modern ways in waste management.

رابعا. نظام ادارة حماية البيئة طبقا لموصفات (ISO 14001) حسب المبادئ والسلوكيات التالية

- منع تلوث البيئة وخلق ثقافة احترام البيئة بين موظفي الشركة
- الحفاظ على الحماية الطبيعية مثل النباتات والحيوانات البرية
 - الترويج لاستخدام المواد القابلة لإعادة التدوير
- مواكبة التطور في اجراءات حماية البيئة من خلال متابعة الجهات المختصة
- الحد من استخدام المواد الخطرة في العمليات أو القضاء عليها ، والحفاظ على
 - صحة وسلامة ورفاهية موظفينا وعملائنا وجيراننا في المجتمع
 - تطبيق أفضل الطرق الحديثة في إدارة النفايات

Quality ASSURANCE SYSTEM

we provides third Party/public liability insurance, employer's liability, and workman's compensation and insurance against loss and damage to property.

Staff

Our staff turnover is virtually nil and their loyalty is evidenced by the fact that they arc willing and able to take on and complete the volumes of work in the space of time set out by our client's needs and deadlines.

Credential

Our list of long standing and satisfied clients is substantial and features a number of large oil and gas companies. We are also committed to ongoing and constructive communication with all our clients.

Competitive Price

In view of our capacity, we are able to maintain our prices at exceptionally competitive levels,

Conclusion

we are convinced beyond doubt that our service is superior to that of any other company in our industry, and ensure your complete satisfaction.

نظام ضمان الجودة

طاقم عمل

معدل دوران موظفينا يكاد يكون معدومًا ويتضح ولائهم من خلال حقيقة أنهم مستعدون وقادرون على تولي وإكمال أحجام العمل في مساحة زمنية محددة حسب احتياجات عملائنا والمواعيد النهائية

الاعتماد

ABYAB

إن قائمتنا من العملاء الراغبين منذ فترة طويلة كبيرة ويضم عددا من شركات النفط والغاز الكبيرة. نحن أيضا ملتزمون بالتواصل المستمر والبناء مع جميع موظفينا

سعر تنافسي

نظرًا لقدرتنا ، فنحن قادرون على الحفاظ على ، أسعارنا عند مستوبات تنافسية استثنائية

استنتاج

نحن مقتنعون بما لا يدع مجالاً للشك أن خدمتنا تفوق ذلك من أي شركة أخرى في صناعتنا، وتأكد من رضاك التام

Our equipment

معداتنا

S/N	Equipment Name	Qty	Capacity	Manufacturer	Total
1	Bull Dozer	2	D355	Komatsu	8
2	Bull Dozer	2	D8	Caterpillar	1
3	Bull Dozer	2	D355	Komatsu	i i
4	Bull Dozer	2	D355	Komatsu	3
5	Bull Dozer	2	D8	Caterpillar	
6	Bull Dozer	1	D155	Komatsu	18
7	Bull Dozer	1	D6	Caterpillar	
8	Bull Dozer	2	D155	Komatsu	
9	Bull Dozer	1	D6	Caterpillar	8
10	Bull Dozer	1	D8	Caterpillar	
11	Bull Dozer	2	D155	Komatsu	
12	Motor Grader	3	G 14	Caterpillar	
13	Motor Grader	4	G 14	Caterpillar	
14	Motor Grader	3	G 14	Caterpillar	15
15	Motor Grader	2	H 140	Caterpillar	
16	Motor Grader	3	H 140	Caterpillar	
17	Front Loader	2	CAC 966	Caterpillar	
18	Front Loader	3	CAC 966	Caterpillar	
19	Front Loader	2	CAC 966	Caterpillar	- 8
20	Front Loader	1	CAC 966	Caterpillar	7
21	Fork Lift	1	CAC 966	Caterpillar	
22	Fork Lift	1	CAC 966	Caterpillar	ii ii
23	5 ton Fork Lift	1			8
24	1 ton Fork Lift	1			
25	Man lift Equipment	2			
26	3 ton Fork Lift	2	3 Ton	Caterpillar	
27	Compacting Roller	2	20 ton	Caterpillar	
28	Compacting Roller	2	2 ton		
29	Compacting Roller	2	25 ton	Caterpuller	8
30	Compacting Roller	2	35 ton	Caterpuller	1
31	Low bed trailer	10	Germany	outer puner	
32	Low bed trailer	6	NON		16
33	Crane	1	120 ton	Mercedes	-
34	V40 (10 T	1	75 ton	Mercedes	
35	Crane	4	50 ton	Mercedes	14
36	Crane	5	35 ton	Mercedes	1.76
	Crane	3			
37	Crane Ligh had trailer		25 ton	Mercedes	20
38	High bed trailer Trailer Tanker	20	60,000 Liter	Germany	16

40	Head Tractor Truck	5	4x6	Mercedes	
41	Head Tractor Truck	8	4x6	Mercedes	
42	Head Tractor Truck	7	4x6	Mercedes	1
43	Head Tractor Truck	2	6x6	Mercedes	32
44	Head Tractor Truck	6	6X6	MAN	
45	Head Tractor Truck	4	6X6	MAN	
46	Dump truck	7	25 ton	Mercedes	
47	Dump truck	5	25 ton	Mercedes	200
48	Dump truck	4	25 ton	Mercedes	20
49	Dump truck	4	25 ton	Mercedes	
50	Diesel truck 4x4	2	12000 Liter	Mercedes	2
51	Water / Fuel truck	4	30,000 Liter	Mercedes	
52	Water / Fuel truck	6	30,000 Liter	Mercedes	
53	Water / Fuel truck	2	26000 Liter	Mercedes	10
54	Water / Fuel truck	2	26000 Liter	Mercedes	18
55	Water / Fuel truck	3	26000 Liter	MAN	
56	Water / Fuel truck	1	26000 Liter	MAN	
57	Welding Set with truck	10		Miller	10
58	Station wagon car	5	4x4	Toyota	
59	Station wagon car	5	4x4	Toyota	
60	Station wagon car	2	4x4	Toyota	30
61	Station wagon car	2	4x4	Toyota	30
62	Station wagon car	4	4x4	Toyota	
63	Station wagon car	2	4x4	Toyota	
64	Personnel Minibus	3	16 passenger		3
65	Pick Up Car	4	4x4 one cabin	Toyota	
66	Pick Up Car	4	4x4 with two cabins	Toyota	
67	Pick Up Car	2	4x4 one cabin	Toyota	
68	Pick Up Car	3	4x4 with two cabins	Toyota	21
69	Pick Up Car	4	4x4 with two cabins	Toyota	
70	Pick Up Car	3	4x4 one cabin	Toyota	
71	Pick Up Car	1	4x4 one cabin	Toyota	
72	Air Compressor	4	130 psi	Caterpillar	
73	Air Compressor	2	150 psi	Caterpillar	7
74	Air Compressor	1	350 psi	Caterpillar	
75	Side Boom	1	M571 xI	Caterpillar	
76	Side Boom	1	M572 cxl	Caterpillar	3
77	Side Boom	1	D155C	Komatsu	
78	Excavator	3	300PC	Caterpillar	
79	Excavator	2	320PC	Caterpillar	8
80	Excavator	3	200PC	Komatsu	
81	Back Hoe (JCB)	2			4

ork shop ork shop mixture truck mp truck ion Cabins	1 2 3 1 22 22 17 15 30 15 20 6 2 2	8 cubic meter 2 cabin Siniar staff 2 cabin Genior staff One cabin Siniar staff One cabin Siniar staff 20 feet 40 feet 50KVA to 500KVA 30000 Liter 600000 Liter	Toyota Mercedes Mercedes Booster Pump	3 3 1 121 20 6
mixture truck mp truck ion Cabins ion Cabins ion Cabins ion Cabins ion Cabins	3 1 22 22 17 15 30 15 20 6 2	2 cabin Siniar staff 2 cabin Genior staff One cabin Siniar staff One cabin Siniar staff 20 feet 40 feet 50KVA to 500KVA 30000 Liter 600000 Liter	Mercedes	3 1 121
mp truck ion Cabins ion Cabins ion Cabins ion Cabins ion Cabins ns	1 22 22 17 15 30 15 20 6 2	2 cabin Siniar staff 2 cabin Genior staff One cabin Siniar staff One cabin Siniar staff 20 feet 40 feet 50KVA to 500KVA 30000 Liter 600000 Liter		1 121 20
ion Cabins ion Cabins ion Cabins ion Cabins ns	22 22 17 15 30 15 20 6 2	2 cabin Genior staff One cabin Siniar staff One cabin Siniar staff 20 feet 40 feet 50KVA to 500KVA 30000 Liter 60000 Liter	Booster Pump	121
ion Cabins ion Cabins ion Cabins ns	22 17 15 30 15 20 6 2	2 cabin Genior staff One cabin Siniar staff One cabin Siniar staff 20 feet 40 feet 50KVA to 500KVA 30000 Liter 60000 Liter	Booster Pump	20
ion Cabins ion Cabins ns	17 15 30 15 20 6 2	One cabin Siniar staff One cabin Siniar staff 20 feet 40 feet 50KVA to 500KVA 30000 Liter 60000 Liter	Booster Pump	20
ion Cabins ns ns	15 30 15 20 6 2	One cabin Siniar staff 20 feet 40 feet 50KVA to 500KVA 30000 Liter 60000 Liter	Booster Pump	20
าร	30 15 20 6 2 2	20 feet 40 feet 50KVA to 500KVA 30000 Liter 60000 Liter	Booster Pump	20
ns	15 20 6 2	40 feet 50KVA to 500KVA 30000 Liter 60000 Liter	Booster Pump	
	20 6 2 2	30000 Liter 60000 Liter	Booster Pump	
	6 2 2	30000 Liter 60000 Liter	Booster Pump	
/ Water Pumps	2	60000 Liter	Booster Pump	6
	2	60000 Liter		
	2			6
		90000 Liter		
	6			6
uck	2	20000 Liter	Mercedes	2
oump	2	1500 - 5000 psi		2
ng Machine	2			2
with beem crane	4			4
achine	2			2
achine	2			2
wagon car	1	with medical equipment	Toyota	3
wagon car	2	with medical equipment	Toyota	3
x4	1	20 ft pick up	Dyana	_
x4	1	20 ft pick up	Dyana	2
nalt Mixture	2	120 ton/hrs	Chinese	2
<s< td=""><td>2</td><td>120 ton/hrs</td><td>Turkish</td><td>2</td></s<>	2	120 ton/hrs	Turkish	2
vers	1		caterpillar	- 1
vers	2		Sakai	2
drilling (Rig)	1	Drilling		
			Syria /	4
drilling (Rig)		Heep Hammer		
	_			2
ment Mixer Plant	-	120 ton/hrs	Chinese	2
ment Mixer Plant nalt Mixture		120 ton/hrs	Turkish	2
ment Mixer Plant	1		caterpillar	1
ment Mixer Plant nalt Mixture			Sakai	2
	drilling (Rig) nent Mixer Plant alt Mixture	drilling (Rig) 3 ment Mixer Plant 1 alt Mixture 2 ss 2 vers 1	drilling (Rig) 3 Heep Hammer	drilling (Rig) 3 Heep Hammer Germany ment Mixer Plant alt Mixture 2 120 ton/hrs Chinese ss 2 120 ton/hrs Turkish vers 1 caterpillar

صور حصرية من مشروع صيانة الطريق الدولي الغربي الشرياني الرابط للمحافظات الشرقيه والجنوبية عتق- العبر-الوديعه

Exclusive photos from the maintenance project of the arterial western international road linking the eastern and southern governorates of Ataq-Al-Abr-Al-Wadeah















